
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

z dnia 24 listopada 2015 r. 
 

 

 

 

Miejsce spotkania: Sala konferencyjna Urzędu Miejskiego  w Barczewie 
 

 

 

 

Tematy omawiane na spotkaniu: 

 

1. Opinia na temat budżetu. 

2. Sprawy różne i wolne wnioski. 
 

 

 

Do punktu 1. 

Pani Jakończuk chciałaby wiedzieć jaki będzie zakres prac remontowych w Szkole 

Podstawowej w Łęgajnach oraz dlaczego kwota zabezpieczonych środków wzrosła. Jest to 

niejasne. Pani Jakończuk, uważa, że gminy nie stać na kolejne inwestycje.   

Ze względu na zapowiedzi Rządu, co do powrotu do szkół podstawowych 8- klasowych, 

niezbędne jest zwiększenie ilości pomieszczeń w Szkole Podstawowej w Łęgajnach. W 

opinii komisji w ramach kwoty 490 tys. zł (kwota ta została zabezpieczona na remonty i 

przebudowy w SP Łęgajny) powinien być wykonany plan łącznika użytkowego oraz małej 

sali gimnastycznej. Budowa tych pomieszczeń jest rozwiązaniem problemu z 

niewystarczającą ilością pomieszczeń. 

W opinii komisji 150 tys. zł zabezpieczonych na remonty jest kwotą niewystarczająca. 

W opinii komisji należy zwiększyć kwotę na stypendia za wyniki w nauce oraz osiągnięcia 

sportowe  do 10 tys. zł. Komisja uważa, że w przyszłorocznym budżecie należy 

zabezpieczyć środki na remont kanalizacji w Przedszkolu Miejskim oraz traktować to 

priorytetowo. 

W związku z utworzeniem Zespołu Szkół i zwiększeniem obowiązków pracowników 

administracji, komisja wnioskuje o 10% podwyżki dla dwóch pracowników administracji. 

Ze względu na zwiększające się potrzeby Zespołu Szkół wymagane jest znalezienie 

środków na siłownie zewnętrzne oraz zewnętrzne stoły do tenisa. 



 

Do punktu 2. 

Pytania do burmistrza: 

– Przedstawienie planu poprawy wyników egzaminów klas 6 Szkoły Podstawowej w 

Barczewie w roku szkolnym 2015/2016 

– Zapytanie o kontrole kuratoryjne w Szkole Podstawowej w Barczewie w ostatnich 3 

latach w związku z  wynikami egzaminów klas 6 na poziomie 3 staninu (wskaźnik 57 %) 

Komisja zapoznała się z ofertą Specjalistycznego Punktu Pomocy Psychologicznej. 

 

Obecni: Rafał Surmański, Alina Jakończuk, Andrzej Moszczyński 

 

Protokół sporządził 

Bartosz Idzikowski 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych. 

 

                                          Rafał Surmański 


